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Tilstede: Medlemmer av Telemarkskomiteen: 
Rolf Bryn (RB), Per Ståle Grude (PSG), Anne-Marit Enger (AME), Berit Nygaard (BN), Guro 
H Kjølseth (GHK) 
Forfall: Bjarne Ringstad (BR), Amund M Haugen (AH), Sportssjef Per Olav Tangen (POT), 
Sportskonsulent Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV)  

Organisator/referent: RB 
Dato/tidspunkt 27.01 – 20.00-22.00 
Sted: MeetAt 
Tema: TK-møte nr. 18 2018-2020 

 
Habilitetsvurdering 

Ingen inhabile. 

Kort status ansvarsområder 

• Økonomi/Administrasjon (RB) 
o Følge opp at alle referat kommer ut der de skal. 
o GSV har sendt en søknad til skistyret om frigjøring av merke på hjelm. 
o Etterspør rabattkoder og sak om dette. 

• Markedsarbeid (POT/BN) 
o Bjerke kjemi 
o Status faktura Skogstad er at nå er alt ok. 
o Vi må sørge for at de ser potensialet i avtalen. 
o Ellers ingen suksess med de vi har vært i kontakt med. Det er liten hjelp å få internt i NSF etter 

omorganiseringen. 
• Sport (topp og bredde) (POT) 

o Trym ute for resten av sesongen. 
o God første runde i WC gjennomført. 

• Politikk/Internasjonalt arbeid (RB) 

Sak 5 – 2018-2020 Terminliste NC/NM 

• Oppsummering så langt 
o God runde også på Kvitfjell. 

• TD på de gjenstående rennene 
o TD og dommer Bjorli må bestemmes.  
o TD og dommer på NM Lillehammer 
o TD Alperittet 
o TD Keringi Open 

Sak 11 – 2018-2020 Arenautstyr for profilering 

• Skal vi oppdatere og supplere noe mer, for eksempel de nye sponsorene (Bjerke, SON, Uvex). GSV 
sjekker med de neste uke og sjekker om det er interesse. 

• GSV sjekker med Alperittet. 

Sak 15 - 2018-2020 Felles NM 2020 

• Mail på sendes til alle i miljøene om de vil være med som frivillige. 
• NSF har booket 14 dobbelt-rom. Vi må lage en plan over hvem som skal ha hva. 
• Vi bør gjøre et fremstøt mot veteran-herrene for å få flere deltakere. 
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Sak 23 - 2018-2020 Tiltak for bredde og rekruttering 

• Forslag fra Birger (vedlagt). Det må være et sted vi har tilknytning fra før, men det er absolutt 
interessant å gå videre med. Men det må da gjøres en skikkelig jobb, som koster penger. Lignende har 
vært forsøkt i Østerrike, uten suksess. 

• Kan vi gjøre noe mot folkehøyskoler – vil vet være bedre. Guro har snakket med Emil Fagerli, og han 
forsøker å starte en telemarklinje. 

• Det er noe i Sogndal også. 
• Vurdere om det går an å etablere en mer strukturert tilnærming til de som ikke bare vil kjøre porter, a la 

en «Sportssjef bredde». 

Sak 25 – 2018-2020 Høringssvar organisasjonsutvalget 

• Innlegg fra TK vedlagt 
• Konsekvenser for telemark er litt vanskelig å se for seg. 

Eventuelt 

Neste møte/møteplan 

Dato og tid Møte Møteform 

24. februar, 20.00 TK-møte Telefon 

23. mars, 20.00 TK-møte Telefon 

April TK-møte Telefon 

 


